卡特彼勒(廊坊) 采矿设备有限公司

卡特彼勒(廊坊)采矿设备有限公司("卡特彼勒廊坊")是卡特彼勒旗下的全资子公司。1998年,卡特彼勒廊坊落户于河北廊坊市经济技术开发区。成立之初,公司以生产井工采煤用的刮板运输机溜槽为主。随着公司的不断发展,以及新的卡特彼勒采矿井工事业战略的推进,卡特彼勒廊坊致力于成为为全球客户提供成套高端刮板运输机的制造者。



卡特彼勒廊坊工厂生产的采矿设备遍布全球,设备以高产高效并适应最严苛的采矿环境而著称。

卡特彼勒廊坊工厂严格遵循卡特彼勒生产体系,秉承先进企业文化,在质量、安全、供应链整合、员工凝聚力等方面表现卓越。同时,卡特彼勒廊坊工厂与世界接轨,取得了包括ISO9001:2008、ISO3834-2,以及ISO14001:2004+Cor.1:2009和BSOHSAS18001:2007在内的多项国际认证。此外,卡特彼勒廊坊还拥有多名获得专业机构认证的国际焊接工程师、国际焊接技师和国际焊接质检员。

在"正直、卓越、团队、承诺、可持续性"的卡特彼勒行动价值观的指导下, 卡特彼勒廊坊打造出一支极富凝聚力的员工队伍。

目前,卡特彼勒廊坊工厂已成为卡特彼勒在中国的矿山设备生产基地之一,在 实现卡特彼勒 "携手中国,共筑辉煌" 承诺中发挥着重要作用。

卡特彼勒 (廊坊) 采矿设备有限公司

地 址:河北省廊坊市廊坊经济技术开发区金源东道 22号

邮 编: 065001

电 话: (86-316) 6086841/6086840



企业社会责任

卡特彼勒廊坊积极履行企业社会责任,关注可持续发展,特别是开展了一系列项目以达到减排的目的。卡特彼勒廊坊对工厂所有的废气废物都会进行认真的无害处理,达到国家标准。

在社会慈善公益方面,并在 2008 年汶川地震之后,卡特彼勒廊坊及其员工积极响应国家号召,捐款捐物,奉献爱心。



大事记







1998

├ 卡特彼勒 (廊坊) 采矿设备有限 公司正式成立。

2002

│液压车间(二期)正式建成投产。

2003

| 取得焊接质量证书 DIN 18800-7 和 EN ISO 3834-2。

2004

- 一公司通过 ISO 9001:2008 质量管理 体系认证。
- 一获评中国外商投资企业协会颁发 的全国外商投资"双优"企业。

2008

→ 扩建三期厂房,增加生产能力。

2009

【获得廊坊开发区安全生产委员会颁发的"安全生产管理进步奖" 荣誉称号。

2009-2012

上连续被评为"廊坊开发区企业纳税大户"并获得"重要贡献奖"、"贡献进步奖"、"企业管理精英奖" 荣誉称号。

2011

扩建四期厂房,增加生产能力。

成为卡特彼勒旗下的全资子公司。

2012

- | 通过并取得 ISO 14001&OHSAS 18001 认证证书。
- | 获得廊坊开发区安全生产委员会 颁发的"基层安全生产工作先进 集体"荣誉称号。

2013

- | 获得廊坊开发区安全生产委员会 颁发的"安全生产宣传教育先进单位"荣誉称号。
- | 由廊坊市安全生产协会颁发"安全生产标准化Ⅲ级企业(机械)"。
- | 获得卡特彼勒全球颁发的 "卓越 环境银奖"。

Caterpillar (Langfang) Mining Equipment Co., Ltd.

Caterpillar (Langfang) Mining Equipment Co., Ltd. ("Caterpillar Langfang") is a wholly-owned facility of Caterpillar. In 1998, Caterpillar Langfang was established and began production in Langfang Economic & Technical Development Zone, Hebei Province. At the beginning, the company specialized in manufacturing of AFC line pans in coal mining. With the company's continuous development, and the progress of Caterpillar's underground mining strategy, Caterpillar Langfang is committed to becoming a manufacturer of premium AFC for customers worldwide.



Caterpillar Langfang serves a large global customer base. Its equipment is highly efficient and able to meet the most demanding requirements.

Strictly following the Caterpillar Production System (CPS) and adhering to Caterpillar's corporate culture, Caterpillar Langfang has made substantial achievements in terms of quality, safety, supply chain integration and employee engagement. In addition, Caterpillar Langfang has obtained numerous key international certifications including ISO9001:2008, ISO3834-2, ISO14001:2004+Cor.1:2009 and BS OHSAS 18001:2007. Caterpillar Langfang also has many accredited welding engineers, including international certified welding engineers, international certified welding technicians and international welding quality specialists.

Under the guidance of "Our Values in Action" – Integrity, Excellence, Teamwork, Commitment, and Sustainability – Caterpillar Langfang has fostered a highly-engaged employee team.

Today, Caterpillar Langfang has become one of Caterpillar's key mining equipment manufacturing facilities in China. Caterpillar Langfang is committed to playing a significant role in the successful implementation of Caterpillar's winning strategy in China.

Caterpillar (Langfang) Mining Equipment Co., Ltd.

Address: No. 22 Jinyuan Dongdao, Langfang Economic and Technological Development Area, Langfang, Hebei Province, China Postcode: 065001

Tel: (86-316) 6086841/6086840



Corporate Social Responsibility

Caterpillar Langfang is committed to corporate social responsibility with a focus on sustainability. The facility has taken a series of measures to reduce emissions and ensure exhaust gas and waste water is treated and discharged in compliance with national environmental requirements.

In terms of community involvement, Caterpillar Langfang and its employees make donations and contributions after the 2008 Wenchuan earthquake.



Milestones







1998

Caterpillar Langfang was established.

2002

Completed hydraulic workshop (phase II) .

2003

Obtained welding certification of DIN 18800-7 and EN ISO 3834-2.

2004

- Obtained ISO 9001:2008 certification
- Recognized as Outstanding Enterprise by the China Association of Enterprises with Foreign Investment.

2008

Completed facility phase III expansion, enhancing production capacity.

2009

Awarded the Safe Production
Improvement Award by Langfang
Development Zone Safety Committee.

2009-2012

Recognized as Best Tax Contributor in Langfang, Best Langfang Contributor, Contribution and Improvement Award and Operation Elite Award annually.

2011

- Completed facility phase IV expansion, further enhancing production capacity.
- Became wholly-owned facility of Caterpillar Inc.

2012

Obtained ISO 14001&OHSAS 18001 certification.

Recognized as Best Safe Production Enterprise by Langfang Development Zone Safety Committee.

2013

- Awarded as Best Safe Production
 Publicity and Education Enterprise by
 Langfang Development Zone Safety
 Committee.
- Certified as Enterprise with Tier-III Work Safety Standardization (Machinery) by Langfang Municipal Safe Operation Association.
- Awarded the Caterpillar Environmental Excellence Silver Award.